
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 15. august 2024 Kl. 17.00 – 19.00 

Dato: 15.08.24 i Bredsten 
 

Deltagere: Frank, Claus, Mie, Gediminas, Christian, Rudi, Lena. 
                    Hanne, Lene & Joan 
 

Afbud: Charlotte 

 

Mødeleder: Claus 

Punkt Emne Sagsfremstilling Drøftelse/beslutning 

1. Godkendelse af 
referat  

Der er ikke et referat til godkendelse. 
Sidste møde var et fælles møde for 
afgående og ny bestyrelse  

 

2. Elevrådet Der er endnu ikke valgt elevråd. Når 
elevrådene er valgt i begge afdelinger, vil 
elevrådene deltage på møderne i den 
afdeling, de hører til. 

Elevrådet vælges først i den 
kommende uge. 

3. Bordet rundt – 
med fokus på den 
gode historie 

Alle har mulighed for at bidrage med en 
god fortælling i forhold til skolen. 

Generelt en rigtig god opstart på 
skoleåret med mange aktiviteter i 
klasserne. 
Overgangsarbejdet børnehave og 
skole har været med til at give 
skolestarterne en god og tryg 
skolestart på begge matrikler. 
De nye 7. klasser med elever fra både 
Skibet, Gadbjerg og Bredsten er 
kommet godt i gang. 
Forældrerådet på 8. årgang har taget 
initiativ til at arrangere kanotur for 
hele årgangen. 

4. Konstituering af 
skolebestyrelsen 

De forældrevalgte i bestyrelsen skal 
vælge en formand og en næstformand. 
Formand og næstformand deltager i 
dialogmøder med Børne- og 
familieudvalget. Der er 1-2 dialogmøder 
om året.  
Første møde er d. 12. nov. Kl. 18-21 i 
Vingsted 

Rudi er valgt til formand, og Lena er 
valgt til næstformand. 

5. Møderække for 24-
25 

Bestyrelsen beslutter møderækken for 
skoleåret 24-25 

Datoer for den nye møderække 
udsendes som bilag. 
 

6. Status på 
skoleårets start 

Ledelsen orienterer kort Ny fotograf i år – alle årgange er 
blevet fotograferet, og eleverne har 
taget godt imod dem. 
 
Teams’ne er kommet godt i gang. 
Der er fokus på samarbejdet på flere 
niveauer. 
De nyansatte har fået en god start og 
er allerede i fuld gang med arbejdet. 
Henrik i Mellemformer, Pernille i 1. kl. 
og Jonas i 0.kl og SFO. 
 



Skolens økonomi er trængt pga. 
visiterede elever.  
 
God elevtrivselsmåling, men der er 
områder der skal undersøges 
nærmere – emnet skal behandles i 
bestyrelsen på det kommende SB-
møde i november. 
    
Skolens udviklingsarbejde bevæger sig 
fra hovedsageligt at have fokus på det 
fag-faglige til fokus på eleveres 
generelle kompetenceudvikling. Vi 
tager afsæt i Tønnesvangs teori ”Den 
kvalificerede selvbestemmelse” KVAS-
model. Joan vil orientere i mail om 
skolens indsatser. 
 
Lærerne skal udvikle og afprøve 
forskellige indsatser, som skal træne 
elevernes kompetencer så både trivsel 
og det faglige understøttes. 
Vi har fokus på at mindske elevers 
skoleværing, angstproblematikker, 
udadreagerende adfærd m.m.   
 
Bestyrelsen ønsker at arbejde med 
elevernes trivsel. Emnet sættes på 
dagsorden nov. 
 
 

7. SBs deltagelse på 
forældremøder  

SB deltager på kommende 
forældremøder. Der er udarbejdet et 
oplæg som SB kan tage udgangspunkt i. 
Drøftelse af, hvordan opgaven kan løses. 
Bilag 

Bestyrelsen arbejder med et 
nyt/redigeret oplæg til de kommende 
forældremøder. 

8. Evt.   

9. Punkter til næste 
møde  

Næste møde er kursus for nye 
skolebestyrelser i Vingsted d. 22. okt. Kl. 
17.30-21.00 

Elevtrivselsmålingen – ledelsen sender 
oplæg forud for mødet 

 


